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Protokół Nr 8/0012.3/2024-2029 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Gminy Boronów 

z dnia 26 marca 2025 r. 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie o godzinie 16.00. 

W posiedzeniu wzięli udział wszyscy członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Turystyki Rady Gminy Boronów:  

  

1. Monika Stępień – przewodnicząca komisji 

2. Wioleta Lipka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Tomasz Dziemba –członek komisji 

4. Irena Kozak - członek komisji 

5. Łukasz Pietruszka – członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Krzysztof Bełkot – wójt Gminy Boronów 

2. Ilona Robok - przewodnicząca Rady Gminy Boronów 

3. Zbigniew Ormańczyk – prezes Klubu Rekreacyjno –Sportowego TKKF Boronovia 

4. Mirosław Żuk – prezes Ludowego Klubu Sportowego „Jedność” Boronów 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

3. Zapoznanie z funkcjonowaniem kultury fizycznej na terenie gminy, kalendarzem imprez 

sportowych. Omówienie bieżących inwestycji na obiektach sportowych.  

4. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za 

rok 2024.  

5. Sprawy różne.  

6. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1  

Przewodnicząca Komisji Monika Stępień otwarła posiedzenie, powitała zebranych gości  

i członków Komisji. Na podstawie listy obecności, stwierdziła prawomocność obrad.  

Ad. 2  

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie i bez uwag.  

 

Ad.3 

Prezes Klubu Rekreacyjno – Sportowego TKKF „Boronovia” Zbigniew Ormańczyk  

omówił działalność statutową Klubu, sztandarowe imprezy oraz działania planowane na ten 

rok. Dodał, że „Orlik” jest mocno wyeksploatowany po 12 latach funkcjonowania. Czynny 
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jest sześć dni w tygodniu (oprócz soboty), w godzinach południowych. Wykorzystywany jest 

na potrzeby uczniów ZPO w Boronowie, korzystają z niego również mieszkańcy, a także 

intensywnie trenują zawodnicy LKS „Jedność”. Zasady korzystania z obiektu określa 

Regulamin korzystania z obiektów sportowych „Orlik”. 

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot poinformował, że już wkrótce gmina Boronów przystąpi do 

programu modernizacji kompleksu sportowego, który to obejmie: remont istniejącego 

zaplecza szatniowego, boiska typu „Orlik”, boiska wielofunkcyjnego, zaprojektowanie  

i wybudowanie bieżni prostej oraz skoczni do skoku w dal, wymianę piłkochwytów, wymianę 

opraw oświetleniowych, przesunięcie hydrantu, modernizację monitoringu. Na stronie BIP 

UG pojawi się ogłoszenie o zamówieniu pn. „Modernizacja kompleksu sportowego ORLIK 

wraz z budową bieżni”. Termin wykonania robót - do 6 miesięcy od dnia podpisania umowy. 

Na czas remontu uczniowie ZPO będą korzystać z boiska do koszykówki oraz terenów 

nieobjętych inwestycją. 

Przewodnicząca Monika Stępień zapytała, czy podczas realizacji robót budowlanych będzie 

możliwość korzystania z placu rekreacyjnego przy muszli koncertowej?  

 

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot stwierdził, że w strefie muszli koncertowej pod potrzeby 

inwestycji będzie zabrany około 8-metrowy pas zieleni. Istnieje prawdopodobieństwo, że na 

czas remontu firma wykonawcza zajmie część placu.  

 

Prezes Ludowego Klubu Sportowego „Jedność” Mirosław Żuk przedstawił bieżącą 

działalność Klubu, wskazał na mnogość rozgrywek sportowych na różnych szczeblach oraz 

na osiągnięcia i sukcesy naszych sportowców. Aktualnie działają: sekcja piłki nożnej oraz 

tenisa stołowego. Cztery drużyny piłkarzy liczą łącznie 88 zawodników oraz 30 oldboyów. 

Zatrudnionych jest czterech trenerów. Sekcja tenisa stołowego liczy 10 zawodników, treningi 

odbywają się na terenie ZPO w Boronowie. Obiekt funkcjonuje od połowy stycznia do końca 

listopada, zajęcia odbywają się 3-4 razy w tygodniu, w lipcu następuje przerwa wakacyjna. 

Ponadto w niedzielę w siedzibie Klubu odbywają się turnieje szachowe. Prezes przedstawił 

również zagadnienia działań gospodarczych na obiekcie oraz zapoznał z wynikami rocznego 

przeglądu technicznego. Stwierdzone usterki zostaną usunięte w ramach gwarancji. Ponadto 

poinformował, że stara się o modernizację strony internetowej klubu oraz zwraca uwagę na 

eksploatację boiska ponad znaczną normę.  

 

Radna Irena Kozak złożyła wniosek pochylenia się nad tematem wykorzystania terenu 

gminnego przy ulicy Grabińskiej i Poznańskiej w ramach zagospodarowania na cele sportowe 

(np. nowe boisko treningowe).  

 

Radny Łukasz Pietruszka potwierdził uzasadnioną konieczność rozeznania możliwości 

powstania takiego obiektu w przyszłości i wyraził chęć analizy nad wyborem terenu pod ww. 

obiekt.  

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot dodał, że budynek przy ulicy Koszęcińskiej został 

wybudowany na potrzeby LKS „Jedność”. Jednakże za zgodą i z wymaganymi pozwoleniami 

jedno z pomieszczeń zostało zaadaptowane na pomieszczenie pod utworzenie mini bistro. 

Obecnie zadanie pn. „Wyposażenie zaplecza gastronomicznego w budynku przy  
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ul. Koszęcińskiej 12 w Boronowie – etap realizacji prac” jest w fazie prac pomiarowych, 

które dokonuje firma wyłoniona w zawiadomieniu o wyborze najkorzystniejszej oferty  

z dn.11.03.2025 r. Po ostatecznym wyposażeniu i końcowych odbiorach nastąpi ogłoszenie  

o wydzierżawieniu lokalu. 

Radny Łukasz Pietruszka dodał, że bierze czynny udział w poszukiwaniu sponsorów  

i dodatkowych funduszy dla młodzieżowej drużyny piłkarskiej klubu.  

Ad.4  

Przewodnicząca Komisji Monika Stępień podsumowała pracę komisji w 2024 roku,  

w dalszej części posiedzenia członkowie zajęli się opracowaniem sprawozdania.  

Radna Irena Kozak zwróciła uwagę na prawidłowe zapisy posiedzeń. Po wymianie zdań, 

Komisja uznała, że opracowana treść jest prawidłowa.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za rok 2024.  

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.5 

Przewodnicząca Monika Stępień omówiła realizację planu pracy komisji  

za I kwartał 2025 roku. Odczytała pismo Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

w Boronowie o planowanych imprezach gminnych.  

W sprawach różnych poruszono tematykę rozważenia utworzenia oficjalnego funpage Gminy 

Boronów, który stanowiłoby źródło przekazywania mieszkańcom informacji  

o podejmowanych działaniach przez Urząd Gminy, ale również jednostki organizacyjne. 

Pozwoliłoby to na promowanie lokalnych inicjatyw oraz turystyki. 

 

Ad. 6  

Po wyczerpaniu tematów zamieszczonych w porządku obrad oraz braku chętnych do dalszej 

dyskusji, przewodnicząca podziękowała za udział w pracach Komisji i zamknęła posiedzenie.  

Komisja zakończyła zebranie o godz. 17.40. 

 

  

                                                                                                               

Przewodnicząca Komisji 

 

                                                                                               Monika Stępień 

 

 

 

 

 



4 

 

SPRAWOZDANIE Z PRAC 

KOMISJI OŚWIATY, KULTURY, SPORTU I TURYSTYKI 

za rok 2024 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki IX Kadencji Rady Gminy Boronów  

od 15 maja 2024 roku pracowała w następującym składzie: 

6. Monika Stępień – przewodnicząca komisji 

7. Wioleta Lipka – zastępca przewodniczącej komisji 

8. Tomasz Dziemba –członek komisji 

9. Irena Kozak - członek komisji 

10. Łukasz Pietruszka – członek komisji 

W okresie sprawozdawczym komisja odbyła siedem posiedzeń i zajmowała się następującymi 

zagadnieniami:  

15 maja 2024 r. 

 dokonanie wyboru przewodniczącego komisji oraz zastępcy przewodniczącego 

komisji 

28 maja 2024 r. 

 analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania finansowego 

gminy Boronów za rok 2023 

25 czerwca 2024 r. 

  omówienie funkcjonowania Zespołu Placówek Oświatowych im. Unii Europejskiej  

 w Boronowie wraz z przygotowaniami do organizacji roku szkolnego 2024/2025 

 omówienie działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Boronowie.  

Ocena przygotowań do nadchodzących imprez gminnych 

 pozyskanie informacji dotyczących organizacji letniego wypoczynku dla dzieci  

i młodzieży 

 omówienie efektów działalności organizacji pozarządowych funkcjonujących na terenie 

gminy, ich potrzeb, planów i oczekiwań wobec samorządu  

 

29 sierpnia 2024 r. 

 analiza przedstawionych materiałów oraz projektów uchwał na najbliższą sesję Rady 

Gminy Boronów  

9 października 2024 r. 

 zaopiniowanie projektów uchwał podatkowych w Gminie Boronów na 2025 rok oraz 

omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy Boronów 

26 listopada 2024 r.  

 omówienie projektu budżetu gminy na 2025 rok oraz projektów uchwał na najbliższą 

sesję Rady Gminy Boronów  
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4 grudnia 2024 r.  

 

 analiza informacji o stanie realizacji zadań w Gminnym Ośrodku Kultury  

w Boronowie w roku 2024 

 omówienie planowanych imprez oraz planu finansowego GOK- u na 2025 rok 

 opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok 

Ww. komisja odbyła się w budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Boronowie. 

 

W ciągu roku Komisja rozpatrywała i opiniowała sprawy z zakresu oświaty i polityki 

społecznej oraz zleconych przez Radę Gminy. Współdziałała z innymi komisjami Rady 

Gminy Boronów. Na komisję zapraszano kierowników jednostek organizacyjnych, 

przedstawicieli organizacji pozarządowych. Podczas posiedzeń członkowie mieli dostęp do 

materiałów związanych z przedmiotem dyskusji.   

Zgodnie z planem pracy opracowano wnioski do projektu budżetu. W 2024 roku do komisji 

nie wpłynął żaden wniosek.   

 

Powyższe sprawozdanie opracowano na podstawie protokołów z obrad Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki.  

 

 

                                                                                                          Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                            Monika Stępień  
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